
Třídní schůzky - zápis 

školní rok 2022 – 2023 

úterý 6. června 2023 v 16 hodin  

Vedení ZŠ a MŠ Křešice: Mgr. Lenka Špittová - ředitelka školy, Mgr. Jiří Černý – zástupce ředitelky 

Přítomné učitelky MŠ:  M. Chladilová, L. Pilná  + Bc. Markéta Trtková, Andrea Horáčková – budoucí 
učitelky MŠ od 1. 9. 2023 

Zástupce obce - místostarostka Ing. Petra Čadová, DiS. 

Ředitelka MŠ Lukavec – paní Radka Polívková 

Omluvena: J. Lorencová - AP, N. Zárubová ml.  a N. Zárubová st. 

Přítomní rodiče:  1. třída: paní Benešová, Báchorová, Hlavničková, Lauermannnová, Trtková 

  2 . třída: paní Náglová, Hendlová, Vlčková, Rybenská (omluvila se paní Kébrtová,    

                   Tintěrová, Mrázková a Prokšová) 

Rodiče byli o třídních schůzkách informováni standardním postupem – oznámením v akcích na 

červen 2023. Ostatní rodiče se neomluvili a nepřišli …. 

 

 

Body třídní schůzky: 

 

1. Informace ke smíšeným třídám 

 

Třídními schůzkami rodiče provedla ředitelka školy, kde na základě připravené prezentace 

představila rodičům základní principy fungování smíšených tříd. 

Rodiče byli seznámeni, na základě jakého klíče budou děti rozděleny do tříd v příštím školním 

roce. Byli seznámeni, do jaké třídy bude jejich dítě chodit od září 2023. 

Zároveň padl návrh na možnost nového pojmenování obou tříd ze stávajícího „malá / velká“ 

… k tomuto bodu se vrátíme na třídních schůzkách v září 2023. 

Další doplňující příklady z praxe rodičům představila ředitelka MŠ Lukavec, která byla 

pozvaná na tuto schůzku, protože má mnoholetou zkušenost s prací ve smíšené třídě. 

 

 

 

 



2. Vyhodnocení dotazníkového šetření 

 

Hlavním cílem dotazníkového šetření bylo zjištění klima v MŠ Křešice, vztahy mezi dětmi, dále vztahy 

mezi zaměstnanci a vzájemné vztahy mezi rodiči dětí a personálem mateřské školy. Důležitou 

součástí bylo zjištění výsledků vzdělávání dětí v MŠ. Anonymita respondentů byla základním prvkem 

pro verifikaci výsledků dotazníku. Vyhodnocením bylo zjištěno, že zkoumané oblasti byly hodnoceny 

většinově (procentuálně) kladně, některé kladně s absolutní hodnotou. Ani jedna dotazovaná oblast 

nebyla hodnocena většinově (procentuálně) negativně. Přesto byly v individuálních odpovědích 

respondentů zmíněny informace důležité pro další možná zlepšení v hodnocených oblastech a budou 

dalším předmětem plánování a naplňování strategie a vize Mateřské školy Křešice. Zaznamenané 

nedostatky se v menší výše popsané míře týkaly personální fluktuace, vedení MŠ a vzájemné 

komunikace mezi personálem a vnějšími subjekty. Přestože tyto nedostatky nedosahovaly ani v 

jednom bodě v individuálním a celkovém procentuálním vyhodnocení statisticky významnou hodnotu 

v poměru k ostatním výsledkům, budou předmětem dalších jednání se zaměstnanci školky a zároveň 

s nimi budou seznámeni rodiče dětí přihlášených v tomto oddělení.  

 

Výsledky zpracoval: Mgr. Jiří Černý, zástupce ředitelky ZŠ a MŠ Křešice  

Za správnost: Mgr. Lenka Špittová, ředitelka ZŠ a MŠ Křešice 

 

3. EduPage 

 

Od příštího školního roku se i MŠ zapojí stejně jako ZŠ do používání informačního systému 

EduPage. Jeho používání bude zakotveno ve školním řádu MŠ od 1. 9. 2023. 

S jeho prvky seznámila rodiče ředitelka školy opět na základě připravené prezentace. 

 

4. Další 

 

Rodičům byla nabídnuta možnost hlídání dětí během prázdnin. Tuto službu nabídla 

studentka SPgŠ v Litoměřicích Anna Pospíšilová, která v naší MŠ byla před několika dny na 

praxi, tudíž ji děti znají. 

 
 

Zápis provedla Bc. Magdaléna Chladilová, zástupkyně ředitelky pro MŠ 

 

V Křešicích, dne 6. června 2023 

 

 


